

HORN 圓號 SHOWCASE



HARRY CHIU
horn 圓號
趙展邦

20.09.2022

TUES 星期二 8:00PM

HONG KONG CITY HALL CONCERT HALL
香港大會堂音樂廳



VAHAN MARDIROSSIAN
chief conductor 首席指揮
瓦安·馬狄洛辛

HONEGGER 奧涅格
Pastorale d'été 夏日牧歌

SCHOENBERG 荀伯格
Notturmo 夜曲

MOZART 莫札特
Concerto for Horn No.3, K447 第三圓號協奏曲·K447

DUKAS 杜卡
Villanelle for Horn & Orchestra 村歌

KODÁLY 高大宜
Summer Evening 夏日黃昏

TICKETS NOW AVAILABLE AT URBIX 門票現於城市售票網發售 \$450 \$350 \$220



Aedas
Major Partner
主要合作夥伴

香港藝術發展局
Hong Kong Arts Development Council
香港城市室樂團及藝發局資助團體
CCOHK is financially supported by the HKADC

CCOHK.COM YouTube Instagram Facebook CCOHK | Q

WONG DESIGN
SHIN-THI

HORN SHOWCASE

Rising star hornist Harry Chiu performs the best classical and romantic showstoppers of the solo French horn repertoire in a programme brimming with Austrian, Swiss and French flavours.

圓號界的明日之星趙展邦將演奏最引人入勝的古典及浪漫時期名曲,以銅管獨奏的韻味,展現出奧地利、瑞士及法國音樂色彩。

HARRY CHIU French horn 圓號 趙展邦

Harry Chiu was born in Hong Kong and studied the horn from the age of seven with Joe Kirtley. At the age of ten he was invited to perform as a soloist at the 40th International Horn Symposium in Denver, USA. He has won many awards including winner of the Llangollen International Musical Eisteddfod, the Tom Lee Music Prize and The Parsons Music Scholarship for Wind, Brass and Percussion at the Hong Kong Schools Music And Speech Association Competitions. Harry Chiu has given performances at the Verbier Festival and as a fellow at the Tanglewood Music Center. He has also performed with the Hong Kong Philharmonic Orchestra, City Chamber Orchestra of Hong Kong, Deutsche Oper Berlin, Princeton Symphony Orchestra, Wuhan Philharmonic Orchestra, Asian Youth Orchestra and Opera Hong Kong. For two years running he won The Hong Kong Academy for Performing Arts Concerto Competitions performing the Glière and Strauss Horn Concertos with the Academy Symphony Orchestra. Harry Chiu was a featured artist at the 48th International Horn Symposium and was selected as a participant in the prestigious 65th ARD International Music Competition in Munich. He holds two Master of Music degrees from The Hanns Eisler School of Music Berlin and The Juilliard School of Music where he was a recipient of the Juilliard Kovner Fellowship.

趙展邦在香港出生,七歲開始師隨裘德禮學習吹奏圓號,並在十歲時應邀到美國丹佛市,在第四十屆國際圓號研討會上擔任獨奏。趙展邦贏得多個獎項,包括在威爾斯艾斯特福的蘭格倫國際音樂節奪獎,亦在香港校際音樂節木管樂、銅管樂與敲擊樂器比賽中贏得通利琴行的獎項及柏斯琴行的獎學金。他曾在韋比耶音樂節獻藝,又曾入選為鄧肯活音樂中心的學員。他合作過的樂團包括香港管弦樂團、香港城市室樂團、柏林德意志歌劇團、普林斯頓交響樂團、武漢愛樂樂團、亞洲青年樂團、香港歌劇院等。他先後與香港演藝學院交響樂團演奏格利埃爾和史特勞斯的圓號協奏曲,連續兩年學院的協奏曲比賽中勝出。他在第四十八屆國際圓號研討會上擔任主要表演者,亦參於第六十五屆ARD慕尼黑國際音樂大賽。趙展邦在柏林漢斯·艾斯勒音樂學院及茱莉亞音樂學院(獲茱莉亞·葛夫納獎學金)均考取了音樂碩士學位。



Tickets NOW available at **URBTIX** 門票現於**城市售票網**發售 **\$450 \$350 \$220**

DISCOUNTS 50% off for full-time students, senior citizens aged 60 and above, Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) recipients, people with disabilities and their accompanying minder. 優惠 全日制學生、年滿60歲的長者、綜合社會保障援助受惠人士、殘疾人士及看護人可獲半價優惠。

Ticketing Enquiries 票務查詢 **3761 6661** | Credit Card Telephone Booking 信用卡電話購票熱線 **2111 5999**

Internet Booking 網上訂票 **www.urbtix.hk** | Mobile Ticketing App **My URBTIX** 流動購票應用程式 | Programme Enquiries 節目查詢 **2864 2151 / info@cchohk.com**



AGES 6+

Audience members are strongly advised to arrive punctually. Latecomers will not be admitted until a suitable break in the programme.
City Chamber Orchestra of Hong Kong reserves the right to change the programme and the artists.

觀眾務請準時入場,遲到者須待演出開始後適當時間方可進場。香港城市室樂團保留更改節目及表演者之權利。